
Onderwijswerkgroep

VERSLAG

Vergadering van 28 oktober 2015

Aanwezig: Jari Peeperkorn, Katrijn Everaert, Quentin Decant, Anne Wijffels, Lien Bosmans, Laurens
Cleemput, Carolyne Peelman, Fanne Boulangier, Karina Karapetyan, Tom Houben, Andreas
Bally, Cedric Goovaerts, Pieter Lenaerts, Brecht Verstappen, Lise Wouters, Andreas Waets,
Katelijne Caerts

Waarnemer: Aiko Blanckaert

De vergadering wordt geopend om 12u40 uur.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

Er zijn geen mededelingen.

Verkiezingen

De volgende kandidaten worden unaniem verkozen:

• POC Wiskunde: Lise Wouters

• POC Informatica: Fanne Boulangier, Carolyne Peelman, Karina Karapetyan, Tom Houben

• Departementsraad Natuur- en Sterrenkunde: Andreas Bally, Jari Peeperkorn, Quentin Decant

• Faculteitsraad: Anne Wijffels

Evaluatie Onderwijscafé

Het onderwijscafé werd als positief ervaren. Er waren veel eerste- en tweedejaars, de studenten hebben iets
bijgeleerd en er werden veel (50) enquêtes ingevuld. Ook zijn er veel studenten gemotiveerd om in een raad te
stappen.

Wanneer het nog eens georganiseerd wordt, moet er met een aantal zaken zeker rekening gehouden worden. Nu
duurde het onderwijscafé van 11u tot 15u30, wat lang was. De meeste studenten hebben middagpauze tussen 12u
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en 14u. Buiten deze uren kwamen er amper studenten langs. Verder kan er nagedacht worden over verschillende
enquêts voor de verschillende groepen studenten, want niet elke vraag is relevant voor elke student.

De enquêtes worden nu meegegeven met de POC’ers van die richting. Het kan gebruikt worden om bij discussies
binnen de POC of andere raden de mening van de studenten te bekijken. De thema’s van de enquête zullen zeker
nog eens passeren en dan is het handig dat we de mening van de student reeds weten.

We besluiten dat het onderwijscafé voor herhaling vatbaar is. De studenten weten nu wie hun vertegenwoordigers
zijn en hebben een idee van wat er zoal gebeurt in de verschillende raden.

Waarnemers op mailinglijsten

De waarnemers van de POC’s staan nu bij in de mailinglijst. Dit is handig want op deze manier worden zij ook
bereikt wanneer er gemaild wordt. Anderzijds verschijnt op de Winasite nu ook dat zij deel uitmaken van de POC.
Deze twee zaken hangen vast aan elkaar. We discussiëren over wat nu de beste oplossing is. We besluiten dat
er best aparte mailinglijsten worden gemaakt voor de waarnemers. Op die manier kunnen zij wel op de hoogte
gehouden worden, maar staat er op de Winasite niet dat zij voor de POC verkozen zijn.

Onderwijsnieuwsbrief

Er zijn geen nieuwe puntjes voor de onderwijsnieuwsbrief.

Varia

• Er zijn serieuze problemen met Cobra. De gespreksleiders moeten zelf de gesprekken organiseren, zelf
studenten mailen enzovoort. Dit was niet op voorhand aan hen meegedeeld, ook niet op de Cobra-sessies
georganiseerd door Stura (het was dan ook niet de bedoeling dat de gespreksleiders dit allemaal moeten
doen). Dit zorgt voor veel problemen. Studenten willen niet komen en voelen zich niet verplicht omdat de
vraag ’maar van een medestudent komt’. We zullen dit morgen bespreken op OOR. Dan kan dit naar de
faculteit gaan. Als er zo geen oplossing komt, gaan we ermee naar Stura.

• Fanne: ’Varia op de POC is anders dan de varia op onze vergaderingen, daar wordt geen tetten gezegd.’

De vergadering wordt gesloten om 13u53 uur.

Katelijne Caerts
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